
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 26. januar 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål CB
Vil ministeren redegøre for, hvorfor han ønsker ålegræs kasseret som indikator
for vandmiljøets tilstand i forbindelse med vand- og naturplanerne, herunder:
– Om det er regeringens samlede holdning?
– Om ministeren kan pege på brugbare videnskabeligt anerkendte alternati-

ver?
– Om der foreligger videnskabelig dokumentation for at kassere indikatoren?
– Om det er aftalt med EU-Kommissionen?
– Om ministeren kan redegøre for, hvor lang tid det vil forsinke planerne?
– Om ministeren er parat til at tage en snarlig EU-retssag for nøl med planer-

ne?
– Om hvilke eksperter fødevareministeren vil lytte til i sagen?
– Om landbruget kan være tjent med regeringens zig-zag kurs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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